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Protokół Nr 22/12 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 18 kwietnia 2012 roku 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja o realizacji uchwały Rady Miejskiej w Strykowie dot. wykorzystania 

środków finansowych na realizację Programu współpracy Gminy z organizacjami 

pozarządowymi w 2011 r.  

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał.  

Radny Andrzej Pożarlik zgłosił wniosek, aby do porządku obrad wprowadzić punkt dot. 

omówienia koncepcji lokalizacji przyszłego obiektu gimnazjalno-sportowego w Gminie 

Stryków.  

Głosowanie wniosku radnego Andrzeja Pożarlika: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się  

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby w punkcie 1 porządku obrad omówić projekt 

uchwały, następnie Program współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi w 2011 r., a 

w punkcie 3 wniosek radnego Pożarlika.  

Głosowanie porządku obrad po zmianach: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się  

 

Ad.1.  

Pani Aneta Trzepocka inspektor ds. oświaty zaprezentowała projekt uchwały w sprawie 

ustalania zasad i trybu korzystania z pomieszczeń szkolnych w szkołach i przedszkolu. 

Projekt uchwały wyniknął z faktu powstania nowej sali gimnastycznej w Niesułkowie i 

potrzeb związanych z wynajęciem sali dla społeczności lokalnej. Wysokość opłat będzie 

wprowadzona zarządzeniem Burmistrza Miasta-Gminy Stryków.   

 

Radny Bogdan Walczak przypomniał o wcześniejszym wniosku komisji, który mówił, aby 

projekty uchwały były wysyłane radnym łącznie z zawiadomieniem o terminie komisji. 

Radny mówił, że dziś nie jest w stanie wypowiadać się na temat tego projektu uchwały. 

Radny zgłosił następujące zastrzeżenia: § 6 ust. 2 – czy taki regulamin nie powinien być 

zatwierdzany przez organ prowadzący; § 4 ust. 2 – wysyłanie kopii umowy w ciągu 7 dni- czy 

to jest konieczne, czy ta biurokracja jest potrzebna. Radny pytał, czy pewne punkty nie 

ograniczają tej działalności.  

 

Pani Trzepocka powiedziała, że projekt uchwały był konsultowany z dyrektorami szkół, są 

odpowiedzi pozytywne, były wątpliwości jeśli chodzi o stowarzyszenia.  

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że szczegóły należą do dyrektorów placówek, stąd 

ogólne zapisy w projekcie uchwały, jeśli dyrektorzy dyskutowali nad tą propozycją, to 

byłbym za tym, abyśmy popatrzyli na to jak to będzie się dalej rozwijać.  

 

Radna Anna Ślęzak także mówiła, że ogólne ramy zawarte są w uchwale, szczegółowe 

zapisy zawierają instrukcje i regulaminy. To dyrektorzy będą odpowiadać za wynajem 

pomieszczeń.  
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Radny Andrzej Pożarlik także poparł wcześniejsze wypowiedzi, jeżeli uszczegółowimy 

zapisy w uchwale, to dyrektorom trudno będzie dostosować regulamin do uchwały. Istotnym 

zapisem jest § 11 pkt 2 ppkt 1 dot. nieodpłatnego korzystania przez stowarzyszenia.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie wnika w merytorykę konstruowania tej uchwały, ale 

zwęża ją. 

  

Przewodniczący Komisji mówił, że regulamin to wewnętrzna sprawa kierownika jednostki, 

w tym szkoły. Dyrektor będzie wiedział w jaki sposób najlepiej będzie wykorzystywał obiekt. 

Zaproponował, aby wykreślić słowo „Ochotnicze”  z § 11 ust. 2 pkt 2. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu 

korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w szkołach o w przedszkolu z 

uwzględnieniem zmiany w § 11 ust.2 pkt 2 – wykreślenie słowa „Ochotnicze”.  

Ad. 2.  

Informację o realizacji uchwały Rady Miejskiej w Strykowie dot. wykorzystania środków 

finansowych na realizację Programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi w 

2011 r. przedstawiła pani Stefania Granosik – podinspektor ds. kadr. 

Na podstawie Uchwały Nr V/29/2011 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 stycznia 2011 

roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku  publicznego i o wolontariacie na 2011 rok”, 

Burmistrz Miasta – Gminy Stryków ogłosił Otwarty konkurs ofert 2011 na 3 rodzaje zadań: 

1. Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej przeznaczając kwotę 460.000,00 zł. 

2. Wspieranie realizacji zadań publicznych w zakresie krajoznawstwa oraz wypoczynku 

dzieci i młodzieży, przeznaczając kwotę 60.000,00 zł. 

3. Wspieranie realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sztuki, przeznaczając 

kwotę 10.000,00 zł. 

Ogłoszenie zostało zamieszczone w BIP, stronie internetowej Urzędu oraz na tablicy 

ogłoszeniowej w dniu 31.01.2011 r. i publikowane było przez 21 dni. Termin składania ofert 

upłynął 21 lutego 2011 roku. Treść ogłoszenia stanowi Załącznik Nr 1 do informacji. 

Wpłynęło ogółem 50 ofert, złożonych w zaklejonych i opisanych kopertach. Na zadanie 1 

wpłynęło 25 ofert, na zadanie 2 wpłynęło 21 ofert, na zadanie 3 wpłynęły 4 oferty. 

Ogółem nie dopuszczono do dalszej części konkursu  10 ofert.  

Uzasadnienie:  

1) Oferty oznaczone numerami 33, 46, 47, 48 złożone przez Ludowy Uczniowski Klub 

Sportowy „Bratoszewice” w Bratoszewicach zostały odrzucone  ponieważ w 

załączonym do oferty sprawozdaniu finansowym za 2009 rok zostały wykazane 

nieprawdziwe informacje. Mając wiedzę tylko o przekazanej w 2008 roku dotacji na 

dofinansowanie z budżetu Gminy Stryków zadania publicznego, zdaniem Komisji 

zawarto nierzetelne dane w sprawozdaniu.  

2) Oferty oznaczone numerami 25 i 24 złożone przez Klub Europejski „Euro klub” w 

Bratoszewicach zostały odrzucone  ponieważ w załączonym do oferty sprawozdaniu 

finansowym za 2009 rok zostały wykazane nieprawdziwe informacje. Mając wiedzę 
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tylko o przekazanej w 2008 roku dotacji na dofinansowanie z budżetu Gminy Stryków 

zadania publicznego, zdaniem Komisji zawarto nierzetelne dane w sprawozdaniu.  

3) Oferty oznaczone numerami 14 i 15 złożone przez Klub Ekologiczny „Terra” w 

Strykowie zostały odrzucone  ponieważ w załączonym do oferty sprawozdaniu 

finansowym za 2009 rok zostały wykazane nieprawdziwe informacje. Mając wiedzę 

tylko o przekazanej w 2008 roku dotacji na dofinansowanie z budżetu Gminy Stryków 

zadania publicznego, zdaniem Komisji zawarto nierzetelne dane w sprawozdaniu.  

4) Oferta oznaczona numerem 43 złożona przez Ludowy Uczniowski Klub Sportowy 

„Agronom” w Bratoszewicach została odrzucona ze względu na brak wniesienia przez 

oferenta wkładu własnego oraz braku podpisu oferty przez drugą upoważnioną osobę 

wskazaną w statucie.    

5) Ofertę Jeździeckiego Klubu Sportowego Jantar w Smolicach nie dopuszczono do 

dalszej części konkursu ofert   z powodu braku podpisu  drugiej osoby  upoważnionej 

statutowo  dla ważności oświadczeń woli w zakresie (prawdopodobnie brakuje 

odpowiedniego słowa w statucie) i obowiązków majątkowych w złożonej ofercie. 

Ponadto zgodnie z § 30 statutu JKS Jantar do zaciągania zobowiązań oraz nabywania 

praw majątkowych, których wartość przekracza 1.000,00 zł. (słownie jeden tysiąc 

złotych) wymaga zgody zarządu wyrażonej uchwałą. Dodatkowo rodzaj zadania 

wskazany w ofercie nie mieści się w zakresie zadań wskazanych w ogłoszeniu 

otwartego konkursu ofert 2011 oraz w tym zadaniu mylnie wskazuje się nazwę 

stowarzyszenia, używając nazwy JKS Jantar Stryków. 

Na wszystkie zadania publiczne wskazane w ogłoszeniu przyznano dotacje w  wysokości 

525.600,00 złotych.  

Wykaz poszczególnych dotacji dla stowarzyszeń obrazuje Załącznik Nr 2 do informacji.  

Z organizacjami pozarządowymi umieszczonymi w wyżej przywołanym załączniku zawarto 

umowy na realizację zadań publicznych. 

Stowarzyszenie zobowiązane były m.in. do złożenia w terminie 30 dni od zakończenia 

zadania publicznego sprawozdań z wykonania. Wszystkie sprawozdania wpływały w 

określonym w umowie terminie. W wyniku analizy zapisów w sprawozdaniach i dołączanych 

do nich materiałów dokumentujących działania faktycznie podjęte przy realizacji zadań, 

stwierdzono wykonanie zadań zgodnie z zawartymi umowami, zaktualizowanymi 

kosztorysami lub zaktualizowanymi harmonogramami. Drobne błędy rachunkowe i zbyt 

lakoniczne opisanie realizacji zadań na bieżąco korygowano. Nie został  przekroczony 

procentowy udział dotacji w całkowitych kosztach zadań publicznych oraz zachowano 

wielkość deklarowanego osobowego wkładu w zadanie publiczne. 

W zawartych umowach zawarto zapis, że  „Zleceniobiorca jest zobowiązany do prowadzenia 

wyodrębnionej dokumentacji finansowo-księgowej i ewidencji księgowej zadania 

publicznego, zgodnie z zasadami wynikającymi z ustawy z dnia 29 września 1994 r. o 

rachunkowości (Dz. U. z 2009 r. Nr 152, poz. 1223, z późn. zm.), w sposób umożliwiający 

identyfikację poszczególnych operacji księgowych”. 

Dokonano kontroli realizacji tego obowiązku w Miejskim Klubie Sportowym „Zjednoczeni” 

w Strykowie, z tego względu, że jest to największy beneficjent otwartego konkursu ofert. 

W wyniku kontroli stwierdzono: Dla rozliczenia kosztów realizacji zadań statutowych, na 

które stowarzyszenie otrzymało dotacje ze środków publicznych ewidencja następuje na 

kontach: 

1) 501 -  1 - Umowa Nr 1 – Dotacja w wysokości 190.400,00 złotych z Gminy Stryków 

2) 501 – 2 -  Umowa Nr 2 -  Dotacja w wysokości 90.500,00 złotych z Gminy Stryków 

Ewidencja na poszczególnych kontach odbywa się na podstawie dokumentów źródłowych, 

trwale opisanych w sposób wskazujący na zakwalifikowanie danego kosztu, jako kosztu 

pokrytego z dotacji  ze środków publicznych z określeniem numeru umowy i organu 



4 
 

przyznającego dotację. Dotacja z umowy nr 1 jak i dotacja z umowy nr 2 zostały 

wykorzystane w całości. 

Dokumenty księgowe opisywane i ostemplowane  prawidłowo z wymaganymi podpisami  

osób upoważnionych. Nieprawidłowości nie stwierdzono. 

I. W zakresie upowszechnianie kultury fizycznej zadania realizowane były przez:  

-  Miejski Klub Sportowy „Zjednoczeni” w Strykowie,  

- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Dwójka” w Strykowie,   

- Ludowy Klub Sportowy „Struga Dobieszków” w Imielniku Starym,  

- Klub Sportowy Gozdów w Gozdowie,  

- Ludowy Klub Sportowy „Ogniki Koźle” w Koźlu,  

- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy w Koźlu,  

- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Agronom” w Bratoszewicach,  

- Dobrski  Klub Sportowy „Victoria” w Dobrej,  

- Ludowy Klub Sportowy „Huragan” w Swędowie,  

- Ludowy Klub Sportowy  w Pludwinach,   

- Bratoszewicki Klub Sportowy  w Bratoszewicach,  

- Ludowy Klub Sportowy „Polonia”  w  Niesułkowie, w tym: 

- organizowanie imprez sportowo-rekreacyjnych przez: 

-  Stowarzyszenie  Przyjaciół Bratoszewic w Bratoszewicach - organizacja Dnia Bratoszewic 

w maju, około 500 – 600 osób – przeprowadzono konkursy familijne, Miasteczko ruchu 

drogowego, pokaz multimedialny;  

- Stowarzyszenie „Mała Ojczyzna” w Dobrej - Pobudzanie aktywności fizycznej i zapoznanie 

z walorami środowiskowymi poprzez udział w Rajdzie Rowerowym ścieżkami PKWŁ w 

czerwcu – założeniem było aby każdy uczestnik pokonał trasę o długości 10 km (1 

okrążenie), ale można było ją pokonać kilkukrotnie, każdemu z 400 uczestników zakupiono 

koszulki. Na trasie umieszczone były informacje o walorach przyrodniczo – krajobrazowych 

PKWŁ, każdy uczestnik mógł rozwiązywać testy związane z tym tematem, zabezpieczono 

nagrody, zabawę (wynajęcie zjeżdżalni, trampoliny i basenu z kulkami);  

- Ochotnicza  Straż Pożarna w Bratoszewicach  –  turniej sportowo – rekreacyjny – turniej 

siatkarski dla 70 uczestników, 6 drużyn,  

- Ludowy Klub Sportowy „Struga Dobieszków”  w Imielniku Starym - turniej piłkarski 

„szóstek” w listopadzie,  

- Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Dwójka” w Strykowie - organizacja 8 turniejów i 

wyścigów kolarskich,  

- Stowarzyszenie przy Parafii Św. Doroty „Nadzieja” w Dobrej - Organizacja pikniku 

rodzinnego,   

- Stowarzyszenie „Pomoc rodzinie” w Głownie -  Szkolny turniej pływacki – Jestem sprawny 

jak rybka.  

Kluby sportowe swoją działalność prowadziły głównie w zakresie szkolenia sportowego 

dzieci, młodzieży i mieszkańców Gminy Stryków w dziedzinie piłki nożnej, motocrossu, 

kolarstwa, tenisa stołowego podnoszenia ciężarów, siatkówki i koszykówki. Brały udział w 

rozgrywkach na szczeblu gminnym, powiatowym, wojewódzkim i krajowym, a także były 

organizatorem własnych zawodów. Zaopatrywały uczestników m. in. w stroje sportowe, 

sprzęt sportowy, napoje, środki medyczne i inne. Działały na obiektach sportowych w swych 

miejscowościach lub korzystały z wynajętych boisk, sal lub hal. 

Wydatki z dotacji dotyczyły głównie zakupu sprzętu sportowego, odzieży sportowej, 

napojów, środków medycznych i opatrunkowych,  transportu na zawody i rozgrywki, opłat 

sędziowskich, ubezpieczenia, wpisowego na zawodach, wynagrodzenia instruktorów i 

trenerów, utrzymania obiektów sportowych, wynajem obiektów (hal, sal gimnastycznych, 
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boisk o sztucznej nawierzchni), zakupu medali, nagród, środków czystości, zabezpieczenia 

medycznego itp. 

Opis realizacji poszczególnych działań merytorycznych i finansowych znajduje się                             

w 40 złożonych sprawozdaniach, przechowywanych na stanowisku ds. kadr. 

 

Radny Bogdan Walczak pytał, gdzie jest zakwalifikowany Orlik. 

Pani Stefania Granosik odpowiedziała, że to nie jest obiekt szkolny, tylko gminny.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że na stronie 64 Sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2011 rok znajdują się rozliczone przez skarbnika dotacje. Zapytał, czy jest 

możliwość, aby inne jednostki korzystały z tych dotacji. 

Pani Stefania Granosik odpowiedziała, że oferty mogą składać wszyscy zainteresowani, nie 

było sytuacji, aby dotacja nie była przyznana z niewiadomych powodów.  

Ad. 3.  

Zgodnie z przyjętym wnioskiem radnego Andrzeja Pożarlika komisja przystąpiła do 

omówienia koncepcji lokalizacji przyszłego obiektu gimnazjalno-sportowego w Gminie 

Stryków.  

Radny Andrzej Pożarlik mówił, ze nosimy się z zamiarem wyboru hali sportowej 

połączonej z budową szkoły. Należy się zastanowić czy lokalizacja w Smolicach w pobliżu 

toru motokrosowego będzie dobra. Dotarcie do tej szkoły będzie utrudnione i dość 

niebezpieczne. Radny zaproponował lokalizację za osiedlem Kopernika, gdzie są trzy działki 

gminne przeznaczone w planie zagospodarowania przestrzennego pod budownictwo, można 

dokonać także zamiany działek oraz wykupu pewnych obszarów. Czy nie warto pomyśleć i 

przygotować się na to rozwiązanie, gdzie jest rozwijające się osiedle mieszkaniowe, wokół są 

inne osiedla oraz działki budowlane, czy nie warto wybudować tam szkołę, hale i kompleks 

sportowy, za czym przemawia także bliskość centrum miasta. Można także pomyśleć o 

ulokowaniu szkoły średniej. Na tym etapie chodzi o lokalizację i dla dobra dzieci trzeba się 

zastanowić gdzie będzie bezpieczniej.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że zaprezentowana lokalizacja warta jest przemyślenia 

i rozpatrzenia. Do tego powinno przymierzyć się biuro geodety.  

Kompleks powinien zwierać szkołę, halę sportową, boisko trawiaste, parkingi, przydałby się 

także basen, to musi być decyzja burmistrza, czy się przymierzamy do tego pomysłu czy nie. 

Można byłoby pieniądze ze sprzedaży działki w Smolicach przeznaczyć na wykup działek na 

osiedlu Kopernika. Trzeba zacząć od zarezerwowania terenu, jeżeli będziemy znać lokalizacje 

to trzeba usiąść, przedyskutować  pomysły i przyjąć strategie działania.  

 

Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że ważny jest tu także czas, aby inwestycja nie czekała 

zbyt długo na realizację.  

Po dyskusji komisja przyjęła następujący wniosek: Komisja wnioskuje o rozważnie 

propozycji lokalizacji budowy kompleksu gimnazjalno - sportowego obejmującego 

szkołę, halę sportową, parkingi, boisko trawiaste na osiedlu Kopernika i 

przedstawienie informacji w/w temacie na następnym posiedzeniu komisji (w 

załączeniu mapka poglądowa).  

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
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Ad. 4.  

Radny Bogdan Walczak przypomniał o wniosku Komisji, który dotyczył wysyłania 

projektów uchwał razem z zaproszeniem na posiedzenie Komisji, aby każdy z członków 

komisji mógł się zapoznać z uchwałą.  

Komisja ponownie wnioskuje, aby projekty uchwał do zaopiniowania przez 

merytoryczną komisję były wysyłane razem z zawiadomieniem o terminie posiedzenia 

komisji.  

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o placu zabaw nad zalewem w Strykowie – o pęknięciach w 

powierzchni asfaltowej, które zagrażają bezpieczeństwu użytkowników. W ostatnich dniach 

wykonawca tej inwestycji oglądał te pęknięcia, jeżeli będzie to łatane, a nie nowa 

powierzchnia radny Walczak będzie się od tego odwoływał. Inwestycja ta ma więcej 

niedoróbek, jest wykonana jak i inne rzeczy (targowisko, boisko Orlik). Infrastruktura przy 

placu zabaw – coś fatalnego, bałagan wokół. Kilka tygodni temu została uszkodzona lampa, z 

monitoringu nie można odczytać kto był sprawcą, monitoring jest pod kluczem, nie ma 

możliwości oglądania danego zdarzenia na bieżąco. Radny Walczak zwrócił uwagę, że Dom 

Kultury w Strykowie jest obciążany zadaniami, za którymi nie idą środki finansowe.  

 

Radny Andrzej Pożarlik odnośnie strykowskiego Orlika powiedział, że to boisko jest 

najlepsze w województwie, nawierzchnia jest bez zarzutu, inne boiska na tym obiekcie także.   

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że jeżeli w regulaminie jest napisane, że jest 

monitoring to musi być odpowiedzialna osoba za to, jeżeli dyrektor domu kultury nie ma na 

to środków to powinien o nie wystąpić. Przewodniczący Komisji zaproponował, aby na 

następne posiedzenie komisji przybył dyrektor domu kultury i przedstawił informację dot. 

realizacji statutu jednostki, chodzi m. in. o kwestie zbiornika retencyjnego i placu zabaw.   

 

Radna Anna Ślęzak zasygnalizowała kwestie łączenia klas i niektórych przedmiotów w 

szkołach w celu uzyskania oszczędności, w nowych arkuszach organizacyjnych mają być 

takie propozycje.  

   

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak. 

 

      

     Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

       Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

   

    Józef Migdałek 

 

 

  

 

 


